
ZAPISNIK
sa 23. sjednice Opdinskog vijeda Opdine RuZid

Sjednica 1e odrLana 07.
podetkom u l9:00 sadi.

Nazoini ilanovi vi.ieda

travnja 2017. godine, u vije6nici Opdine RuZii

Nazoini ilanovi vijeda: Damir prnjak, Martina pijuk, Dalibor Durdov, Mi
Borislav Strunje, Bolko sudic, Mijo Bojdi., p.tu. Saran, Mi.to Buzov i Mate puco.

odsutni ilanpvi vijeda: opravdano odsutan zlatko Dabro.
Ostali nazo{ni: Nadelnik Josip Sudii, zamjenik nadelnika Milan E}uzov

Matii, Katarina Drezga.
Zapisn iiar: Katarina Drezsa.

S rnuNsxo-KNINSKA Zu pnn r.la
OPCINA RUZTC

Predsjednik Opiinskog vijeia Damir Prnjak otvorio je23. sjednicu Op6insl
pozdravio sve nazodrie, konstatirao daie na sjednici nazodno 10 od 1l vijeinika, te

REPUBLIKA HR

kvorum za prav ovalj ano odludivanj e.

RuZic 2a2016.9.,

Predsjednik Vije6a zatraLioje glasovanje o predloZenom dnevnom redu.

DNEVNI RED
Verifikacija zapisnika sa22. sjednice Opcinskog vijeca
Prijedlog odluke o usvajanju Strateskog razvojnog programa opcine RuZii
razdoblje 201 5.-2020.,

2.

J.

4.

5.

6.

Prijedlog odluke o usvajanju Strateske procjene utjecaja na okolis Strateskog
razvoj nog pro grama Opcine ltuZii za razd,oblje 201 5 . 

_2020..
Prryedlog Zakljudka o usvajanju Izvjes6a o izvrsenju plana gospodarenja
Opiine RuZic za 2016.9.,
Prijedlog Godi5njeg izvjestaja o izvrsenju proraduna opiine RuZic za2016.g.
Prij edlo g Odluke o raspodj el i r ezultata iz 20 | 6 . g.,
Prijedlog zakljudkao prihvadanju Izv.iesca o izvrsenju programa socijalnih
Opcine RuZii za 2016.9.,
Prijedlog Zaklju(ka o prihvaianiu IzvjeS6a o izvr5enju Programa utroSkil srec
naknade za zadrLavanje nezal:onito izgrad enih zgrad,a u prostoru na podrudju

7.

8.

9.

Prijedlog Zakljudka o prihvacanju Izvjesia o izvrsenju programa odrLavanja
komunalne infrastrukture na prodrudju opiine RuLi(, zaz}le .g.,
Prijedlog zakljfika o prihvacanju Izvjesia o izvrsenju programa gradnje ko
infrastrukture u Opdini RuZi6 2a2016.g.,
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edstava za redovito financiranje politii
rjecu Opiine RuZic zalr kvartal2017 .6

e o izradi izmjena i dopuna prosto

eni dnevni red je usvojen jednoglasno.

vanje o zapisniku sa22. sjednice Opcinsl

jednoglasno.

rio raspravu po prvoj todki dnevnog re(
o usvajanju Strategije kojaje vei duZe

ojom su vijeinici upoznati, uzizmjenuiz)
na vi5oj razinipa ni mi tu nismo mogli nir

r\rJs Dlto pnmJeoDl vlJecnlka.
Predsjednik vijedfje. zatraLio glasovanje o Prijedlogu odluke o usvajanju Stra

razvojnog programa Qpcine RuZic za razdoblie ZO t S ._iOZO.
Glasovalo je 10 vflje6nika.
Prijedlog odluke o us;vajanju Strateskog razvojnog programa opcine F.uii,ic za

201 5.-2020. j e donesQn j i:dnoglasno.

Toika 2.
Preds.iednik opcinskog vijeia je otvorio raspravu po drugoj todki dnevnog
Nadelnik je ogjasnio d1j: Strateska procjena utjecaja si.atest og razvojiog

tt'*""i'; s;";tj;,
se ni Strategija ne moZe usvoiiti.

Predsjednik vljeca daje prijedlog odluke o usvajanju Strateske procjene
okoliS Strateskog razvojnog programa opcine RuZii ,uri,,doblie 2015._2020. na gl

Glasovalo je l0 vijeinika.
Prijedlog odlukg o usvajanju Strateske procjene utjecaja na okolis r

razvojnog programa Opiine RuZii zarazd,obljezoti.-zoz0. donesen je jednoglasno.

Toika 3.
Predsjednik opcinskog vijeia je otvorio raspravu po treioj todki dnevnog
Nadelnik je ukratko obrazloLio sadrZaj izvjesia o provedbi plana

o.-"

illil"l' uu:.:li\ Dalibor Durdov je rekao da mora strenuti pozornost da je nastalo
divlje odlagali5te kod crkve, pored kontejnera, te da bi trebalo pronaii rjesenje za
otpada pored groblja jer odito dosada5nji nadin odvoZenja otpada nije dostatan."

Predsjednik vijeia daje prijedlog Zakljudka o 
.usvajanju 

Izvjesla o iz
gospodarenja otpadom Opcine RuZic za2016.9. na glasovanje.

Glasovalo je 10 vijeinika.
Prijedlog Zakljudka o usvajanju IzvjeSca o izvrSenju Plana gospodarenja

Opiine RuZii za2016.g. clonesen je jednoglasno.

Toika 4.
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llXit-",i."11 _O.,1;,:.U.q 
vijeria je otvo.rio_raspravu po oervrtoj tocki dnevnog

)Xl*::$ji k? obrazloZio.stavke rzvisenja proraduna opiivijeinik Daribor Durdov je rekao o" j:'?;:*r1T',1fi"'xc,|T,3ff'ffS?:,
rl13dstva. pametno urrosena, a ne kada ostarr. n"i.t ..isi*ili^r.J*rr. ^*;.ili

:"it:::::"orjT"..rTil11anutat Ministarstva financija da ostavimo sredstva za plI Pt(

l{i T1*""1,. 
a. i 

_trebalo 
je ostaviti dio sredstava slobodan za po(er.ak realizaci

Djedjeg vrtiia te Vatrogasnog doma.
Preds.fednik vijeia daje Prijedlog GodiSnjeg izvjestaja o izvrsenju proradu

ItuZi6 za2016.g. na glasovanje.
Glasovalo je l0 vijeinika.
Prijedlog GodiSnieg izvjestaja o izvr5enju proraduna Opiine RuZic za20l6.je jednoglasno.

Toika 5.
Predsjednik opiinskog vijeca je otvorio raspravu po petoj todki dnevnog
Nije bilo pitanja ni primjedbi.
Predsjednik vijeca daje pr:ijedlog odluke o raspodjeli rezultata iz

glasovanje.

Glasovalo je 10 vije6nika.
Prij edlog odluke o raspodj el i rezultata tz 20 16. g. donesen j e j ednoglasno.

Toika 6.
Predsjednik Opcinskog vijeca je otvorio raspravu po Sestoj todki dnevnog
Nije bilo pitanja ni primjedbi.
Predsjednik vijeca daje prijedlog zakljudka o prihvaianju Izvjesda o

Programa socijalnih davanja opiine RuZii za2016.g. na glasovanje.
Glasovalo je 10 vijeinika.
Prijedlog Zakljudka o prihva6anju Izvje5ia o izvrSenju Programa socijaln

Opiine RuZii za 2016.g. donesen je.iednoglasno.

Toika 7.

Predsjednik opcinskog vijeia je otvorio raspravu po sedmoj todki dnevnog
Nije bilo pitanja ni primjedbi,
Predsjednik vijeca daje prijedlog Zakljudka o prihvaianju Izvjesca o

Programa utroSka sredstava naknader za zadrLavanje nezakbnito izgiad,enii zgrada
na podrudju Opcine RuZii za20l6.g na glasovanje.

Glasovalo je 10 vijeinika.
Prijedlog Zaklju(ka o prihvacanju Izvje5ca o izvrSenju l?rograma utroSka

naknade zazadrlavanje nezakonito izgradenihzgradau prostoru na podrudju Opci
2016.g. donesen je jednoglasno.

Toika 8.
Predsjednik opdinskog vijeiaLje otvorio raspravu po osmoj todki dnevnog
Nije bilo pitanja ni primjedbi.
Predsjednik vijeda daje Prijedlog Zakljucka o prihvacanju

Programa odrLavanja komunalne infrastrukture na podrudju opiine
glasovanje.

Glasovalo je l0 vijecnika.
Prijedlog Zakljudka o prihvacanju Izvjesia o izvrsenju programa

komunalne infrastrukture na podrudju opiine RuZii za2016.g. donesen je jednogl
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Toika 9.
Predsjednik opcinskog vijeca je otvorio raspravu po devetoj todki dnevnogNije bilo pitanja ni primjedbi.
Predsjednik vijeia. daje prijedlog zakljudka o prihvaianju Izvjesca oPrograma gradnje komunalne infrastrukture u oplini Ruaii za20l6.g.na glasovanj
Glasovalo je l0 vijeinika.
Prijedlog zakljudka o prihvacanju rzvjesca o izvrsenju programa gradnje

infrastrukture u opdini RuZi6 za2016.g. donesenje jednoglasno.

Toika 10.
Predsiednik opdinskog vijeca je otvorio raspravu po desetoj todki dnevnog
Zamjenik nadelnika Milan Buzov predlaie da ie sredstva za redovito

prolitidkih stranaka zastupljenih u opiinskom vijeiu opiine RuZic rasporede
raspuStanja, a ne kvarralno kao Sto je u prijedlogu Odluke.

Predsjednik vijecl daje izmijenjeni prijedlog odluke o rasporedivanju
einskom'vi;"e, Opei*

raspuStanja 2017. na glasovanje.
Glasovalo je l0 vijeinika.
Izmijenjeni prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za redovito fipolitidkih stranaka zastupljenih u Opiinskom vijecu Opiine RuZic do raspuStan

donesen j e j ednoglasno.

Toika 11.
Predsjednik opiinskog vijeca je otvorio raspravu po jedanaestoj todki dnev
Nije bilo pitanja ni primjedbi.
Predsjednik vijeia daje Prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o izradi izmje

Prostornog plana uredenja Opcine RuZii - III. na glasovanje.
Glasovalo je l0 vijeinika.
Prijedlog rzmjena i dopuna odluke o izradi izmjena i dopuna pros

uredenja Opiine RuZi6 - III. donesen je jednoglasno.

Zahtjevi
MjeStani UmljanovicatraLe sanaciju kanala prema polju, ulaz prema jezercu.

je oko tri sata rada stroiem.
Predsjednik vijeca daje zahtjev mjestana Umljanovic a za frnanciranie rada

tri sata na glasovanje.

Glasovalo je 10 vijecnika.
Zahtlev mjeStana Umljanovica za financiranje rada strojem od tri sata

jerdnoglasno.

Mje5tani Kljaka traZe iskop i pro5irenja kod izvora Kapelj. Porrebno je oko
rada stroiem.

Predsjednik vijeia daje Zahtjev mjeStana Klajka za
serti na glasovanje.

Glasovalo je l0 vijecnika.

financiranje rada stro

Zahtlev mjeStana Kljaka za financiranie rada stroiem od deset sati
jednoglasno.
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Ivan vidovil 
.traLi sanaciju neasfartiranog puta u Gornjem Gradcu, zase<P,otrebno je dopremiti i ugraditi tii kamiona jalovine.

Predsjednik daje zahtjev Ivana vidoviia za sanaciju puta nasipanjemjalovine u Gomjem Gradcu na glasovanje.
Glasovalo je l0 vijecnika.
Zahtiev Ivana Vidoviia za sanaciju puta nasipanjem tri kamiona jalovine

Gradcu, zaseok Vidoviii, odobren je.jed r'oglasno.

Slavko Gabric. traLi sanaciju neasfaltiranog puta u otavicama,
Potrebno je dopremiti i ugraditi tri kamiona ialovine.

Predsjednik daje zahtjev Slavka cauriea za sanaciju puta nasipanjem trijalovine u Otavicama, zaseok Gabriii, na glasovanje.
Glasovalo je l0 vijeinika.
Zahtiev Ivana Vidovica za sanaciju puta nasipanjem tri kamiona jalovine u

zarseok Gabriii, odobren je jednoglasno.

Mjestani Mirlovii polja traZe sanaciju makadamskog puta koji je na jedn
neprohodan' Potrebno je l0 m3 betonzr, a mjestani ce kupiti armaturnu mreLui ugradi

n"*.""";;il;;
Glasovalo je l0 vijeinika.
zahtjev mjestana Mirlovii polja za financiranje kupnje l0 m3 betonajednoglasno.

M.iestani Budi6a i pijuka traLr: s.anacrju poljskog puta na predjelu Gaja.
nasruti detiri kamiona jalovine te rad stroiem.

Predsjednik vijeia daje Zahtjev mje5tana Budiia i Pijuka za frnanciranje rada
te rrasipanje detiri kamiona jalovine na glasovanje.

Glasovalo je l0 vijecnika.
zahtjev mjestana Budica i pijuka za frnanciranje rada strojem te

kamiona jalovine odobren je jednoglasno.

MjeStani RuZi6a traZe sanaciju poljskog puta od Gabrida do polja. porrebno j
tri l<amiona jalovine.

Predsjednik vijeca daje zahtlev mjestana RuZiia za sanaciju poljskog puta
tri liamiona jalovine na glasovanje.

Glasovalo je l0 vijecnika.
Zahtjev mje5tana R-uZica za sanaciju poljskog puta nasipanjem tri kamiona

odobren je j ednoglasno.

Nediljka Vrandid traZi novdanu pgmoi zbog teSkog zdravstvenog i socijalnog
Predsjednik vijeia daje Zahtjev Nediljke Vrancic ia financijsktipomoe na gt

PredlaZe iznos od 1.000,00 kn.

betona na glasovanje.

Glasovalo je 10 vijeinika.
Zahtjev Nediljke Yrandic za financijsku pomoc u iznosu od 1.000,00 kn

jedrroglasno.

Nogometni klub,,Rudar,,
aktivnostima kluba sudjeluje oko
5.0[)0,00 kn.

iz Siveriia traLi financijsku pomoi. Obziro
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Preds.iednik vijeia daje zahtjev Nogometnog kluba ,,Rudar.. za financijsku
iznosu od 5.000,00 kn na glasovanje.

Glasovalo je 10 vijeinika.
Zahtjev Nogometnog kluba ,,Rudar,, za financijsku pomoi u iznosu od 5.

odobren j e j ednoglasno,

Podasni bleiburSki vod
1.000,00 kn.

traLi frnancijsku pomoi. predlaZe se donacila u

Predsjednik vijeia daje Zahtjev Podasnog bleiburskog voda za financijsku
iznosu od 1.000,00 kn na glasovanje

Glasovalo je 10 vijeinika.
zahtjev Podasnog bleiburskog voda za financijsku pomoi u

odobren j e j ednoglasno.

Hrvatski zavod za zapolljavanje, Podrudni ured Sibenik, traLi donacijur za
organrzaciji 10. Sajma poslova. predlaZe se donacija u iznosu od 500,00 kn.

x.. ..Predsjednik vijeca daie zahtjev Hrvatskog zavoda za zaposljavanje, F,
Sibenik, za donacijom u iznosu od 500,00 kn na glasovanje.

Glasovalo je l0 vije6nika.
zahtjev Hrvatskog zavoda za zapolljavanje, podrudni ured Sibenik, za

iznosu od 500,00 kn odobren je jednoglasno.

Razno
Predsjednik vrje6a, Nadelnik Opcine RuZic i Zamjenik nadelnika su se prigodr

pozdravili s vijeinicima bududi je ovo zadnja sjednica prije raspustanja Op6iniksg vi

Vijedniika pitanja
Nije bilo vijeinidkih pitania.

Predsjednik vijeia zakljuduje rad sjednice.
Sjednicaje zavr5ena u 20:05 sati.

Zapisniiar
Katarina Drezga

PREDSJE


